
СТЕНОГРАМА 

засідання Комітету з питань енергетики 

та житлово-комунальних послуг 

3 травня 2024 року 

Веде засідання голова Комітету ГЕРУС А.М. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. 1 травня цього року, ні навіть спочатку була якась 

попередня дата, потім 1 травня 2024, потім ми змінили до 1 вересня 2024 

року. Але, щоби підготуватися і всі процедури зробити цього часу, очевидно, 

недостатньо і тим більше, щоб якісно це зробити. Тому є пропозиція змінити 

дату, щоби в разі, якщо законопроект стане законом і буде підтриманий 

Верховною Радою, то, щоби дата тоді була 1 травня 2025 року. Щоб було 

достатньо часу для того, щоби це все запровадити і імплементувати.  

Буквально  одне питання і ще розділ "Різне", якщо в когось є якісь...  

 

КУЧЕРЕНКО О.Ю. Там в "Різному" я дуже швидко, Андрій 

Михайлович.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Добре. Тоді друге питання ще розділ "Різне". Я 

пропоную затвердити порядок денний за одне встановити кворум.  

Перше питання – це проект закону щодо внесення змін до деяких 

законодавчих актів України щодо обов'язковості використання рідкого 

біопалива (біокомпонентів) у галузі транспорту, 3356-д, друге читання, 

перегляд рішення від 22.04.2024 року. І, друге – "Різне". 

Такий пропонується порядок денний.  

Хто – за, відповідний порядок денний, прошу голосувати, буду йти по 

прізвищам. 

Бондар Михайло Леонтійович. 

 

БОНДАР М.Л. З прийдешніми святами всіх. За.  



 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  За. Дякую. Навзаєм. 

Волинець Михайло Якович.  

Герус – за.  

Горобець Олександр Сергійович. 

 

ГОРОБЕЦЬ О.С. За. Підтримую.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Гриб Вікторія Олександрівна. 

Волинець Михайло Якович, якщо ви за, підніміть руку.  

За – є.  

Гриб Вікторія Олександрівна. Дякую.  

Хтось, говоріть і за одне піднімайте руку, якщо немає звуку, я буду 

бачити по руці тоді. 

Жупанин Андрій Вікторович.  

Іоффе Юлій Якович. 

 

ІОФФЕ Ю.Я. За.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. За. 

Камельчук Юрій Олександрович.  

 

КАМЕЛЬЧУК Ю.О. Камельчук – за.  

   

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Кісільов Ігор Петрович. 

Кіт Андрій Богданович. 

Костюх Анатолій Вячеславович. 

 

КОСТЮХ А.В. Костюх – за. 

 



ГОЛОВУЮЧИЙ.  Красов Олексій Ігорович.  

 

КРАСОВ О.І. Андрій Михайлович, Красов – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. А що у мене пише О.Ю.? Красов Олексій  

Красов Олексій Ігорович. Правильно.  

Кучеренко Олексій Юрійович.  

 

КУЧЕРЕНКО О.Ю. ОЮ - це я - за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Мороз Володимир Вікторович.  

 

МОРОЗ В.В. Мороз – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Мулик Роман Миронович. 

Нагорняк Сергій Володимирович. 

 

НАГОРНЯК С.В. Нагорняк – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Ви ще у відрядженні чи вже в Україну повертаєтесь, 

повернулись?  

 

НАГОРНЯК С.В. Якраз у деокупованому Карабуху зараз.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Зрозумів. 

Пивоваров Євген Павлович. 

Припутень Дмитро Сергійович.  

 

ПРИПУТЕНЬ Д.С. Припутень – за. 

 



ГОЛОВУЮЧИЙ. Семінський Олег Валерійович.  

Скороход Анна Костянтинівна 

Совсун Інна Романівна.  

Хлапук Максим Миколайович. 

Шаповалов Юрій Анатолійович. 

 

ХЛАПУК М.М. Хлапук – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Хлапук – за,  Шаповалов Юрій Анатолійович. 

 

ШАПОВАЛОВ Ю.А. Шаповалов – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Шипайло Остап Ігорович.  

Юнаков Іван Сергійович.  

 

ЮНАКОВ І.С. Юнаков – за. 

 

ЮРЧЕНКО О.М. Юрченко – за. 

 

КІТ А.Б. Кіт включився ще – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Кіт також – за. 

Зрозуміло. 18 – за. Рішення прийнято. 

Тоді переходимо до першого питання і перше питання у нас стосується 

дати, коли біопаливо… Стосується дати, зробивши… Є необхідність 

переглянути правки:  886 і номер 1114, зробивши наступні редакційні 

уточнення, а саме в тексті законопроекту до другого читання "1 вересня 

2024" року замінити на "1 травня 2025 року" – стосується обов'язковості 

додавання біоетанолу. А "1 жовтня 2024 року" на "1 червня 2025 року" – 

стосується дати, коли біопаливо має відповідати критеріям сталості та коли 



суб'єкти повинні надавати сертифікат відповідності критеріям сталості на 

кожну партію біопалива.  

Також на підставі статті 15 Закону  про комітети включити і врахувати  

комітетську правку номер 1342 та у зв'язку з цим відхилити правки номер  

1003 і 1071. 

Відповідно пропонується переглянути висновок комітету від 22 квітня 

2024 року до проекту Закону України про внесення змін до деяких 

законодавчих актів України щодо обов'язковості використання рідкого 

біопалива (біокомпонентів) в галузі транспорту (№ 3356-д), врахувавши у 

новій редакції правки номер 886, номер 1114, а також включити до 

порівняльної таблиці, відповідно до статті 15 Закону про комітети та 

врахувати нову комітетську правку номер 1342 і відхилити правки  1003 і 

1071. 

Підтримати редакцію законопроекту запропоновану до розгляду 

комітету з врахуванням результатів обговорення, що викладено в правій 

колонці порівняльної таблиці.    

Рекомендувати Верховній Раді України за результатами розгляду в 

другому читанні проекту Закону України про внесення змін до деяких 

законодавчих актів  України щодо обов'язковості використання рідкого 

біопалива (біокомпонентів) у галузі транспорту (реєстраційний номер 3356-д) 

прийняти в другому читанні та в цілому з необхідними техніко-юридичними 

правками. 

Хто – за відповідне рішення? 

Вікторія Олександрівна, у вас до цього питання, чи до "Різне" розділу? 

 

ГРИБ В.О. Ні, то до "Різне", до "Різне" вже.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  До "Різне". 

 

ГРИБ В.О. Я просто підняла, тому що… 



 

ГОЛОВУЮЧИЙ. "Нафтогазова асоціація України" бачу руку підняла.   

Прошу. 

 

СТАРОВОЙТЕНКО Я.М. Андрій Михайлович, доброго дня. Доброго 

дня, шановні депутати.               

Ярослав Старовойтенко, "Нафтогазова асоціація України".  Вдячний за 

надане слово.  

І я хотів би попросити вас розглянути можливість внесення правки в 

частині обов'язкового додавання біокомпонентів (біопалива) до бензинів. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Якої правки? Номер правки.  

 

СТАРОВОЙТЕНКО Я.М. Я зараз говорю про дату, 1 вересня 2025 

року, я поясню, чому це, з чим це пов'язано.  

Ви правильно сказали, що для того, щоб якісно зробити перехід 

змішування і додавання, необхідний час для переобладнання нафтобаз, 

безумовно. Але такий перехід, зачистка резервуарів і підготовка 

технологічних схем, його краще робити в теплу пору року, коли немає нічних 

і денних перепадів, коли не конденсується волога. 

Тому я прошу, щоб компанії якісно підготувалися, якраз їм  буде рік і 

там кілька літніх місяців, для підготовки цих резервуарів. Тому в мене 

прохання  розглянути можливість не 1 травня 2025-го, а 1 березня 2025-го, 

якщо це можливо.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дивіться, від сьогоднішнього дня, по-перше, це є рік, 

це є рік часу від травня до травня, по-друге, травень – це теплий місяць і ми 

спеціально робили це після опалювального сезону, хоча і квітень вже 

достатньо теплий. Але ми навіть не робили з 1 квітня, а ми робили, щоб 

опалювальний сезон вже точно закінчився і вже був останній місяць весни, 



який вже ближче до літа. Тому 1 травня це достатньо і по температурі, і по 

часу.  

Якщо ж ми бачимо, що цей закон не приймається ні весною, ні літом, 

не знаю, не осінню, то очевидно, що тоді будемо змінювати дату. Тому що 

після прийняття цього закону потрібен якийсь час. І якщо ми бачимо, що 

прийняття закону немає в найближчому майбутньому, значить тоді дійсно 

треба буде дату ще раз переглядати. Тому все-таки тут, думаю, що ми 

знайшли здорове рішення і здоровий компроміс. 

 

СЕМІНСЬКИЙ О.В. Андрій Михайлович, перепрошую, Семінський 

присутній, я на окрузі, проблеми із зв'язком просто були. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Добре. Ми зараз тоді по питанню проголосуємо, 

залишайтеся, раз вже на зв'язку. 

Тому хто за відповідне рішення, яке я зачитав, прошу голосувати, так 

само, йду по прізвищах. 

Бондар Михайло Леонтійович. 

 

БОНДАР М.Л. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Волинець Михайло Якович. Покажіть, виведіть на 

екран. Підніміть руку. За, є. 

Герус також – за. 

Горобець Олександр Сергійович. 

 

ГОРОБЕЦЬ О.С. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. За. 

Гриб Вікторія Олександрівна. 

 



ГРИБ В.О. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Жупанин Андрій Вікторович. 

Іоффе Юлій Якович. 

 

ІОФФЕ Ю.Я. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Камельчук Юрій Олександрович. 

 

КАМЕЛЬЧУК Ю.О. Камельчук – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Кісільов Ігор Петрович. 

Кіт Андрій Богданович.  

КІТ А.Б. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Костюх Анатолій Вячеславович. 

 

КОСТЮХ А.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Красов Олексій Ігорович. 

 

КРАСОВ О.І. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Кучеренко Олексій Юрійович. 

 

КУЧЕРЕНКО О.Ю. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Мороз Володимир Вікторович. 

 

МОРОЗ В.В. За. 



 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Мулик Роман Миронович. 

Нагорняк Сергій Володимирович. 

 

НАГОРНЯК С.В. Нагорняк – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Пивоваров Євген Павлович. 

Припутень Дмитро Сергійович. 

Семінський Олег Валерійович. 

 

СЕМІНСЬКИЙ О.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Скороход Анна Костянтинівна. 

Совсун Інна Романівна. 

 

_______________. Скороход – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Скороход Анна Костянтинівна на зв'язку кажуть.  

За. Так? Піднімає руку. Пишу,  що "за". 

Совсун Інна Романівна.  

Хлапук Максим Миколайович.  

 

ХЛАПУК М.М. Хлапук – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Шаповалов Юрій Анатолійович. 

 

ШАПОВАЛОВ Ю.А. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Шипайло Остап Ігорович. 

 



ШИПАЙЛО О.І. За.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Юнаков Іван Сергійович.  

 

ЮНАКОВ І.С. За. Юнаков – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Юрченко Олександр Миколайович.  

 

ЮРЧЕНКО О.М. Юрченко – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. У мене 20 – за получається. Рішення прийнято.  

20 – за. Рішення прийнято. Тому дякую.  

З цим питанням…  

Ми обіцяли, що сьогодні буде коротенький комітет, з цим питанням ми 

розібралися. 

Розділ "Різне". Вікторія Олександрівна Гриб піднімала руку. Якщо ще 

хтось… Олексій Юрійович Кучеренко також піднімав руку. 

 

ГРИБ В.О. Андрій Михайлович,  дякую за надане слово. Колеги, я 

сьогодні надсилала всім протокол рішення підкомітету з економічної 

безпеки… Енергетичної, вибачте, до економічної ми ще не дійшли. 

Я дуже прошу Андрій Михайловичу, щоб ми зараз все ж таки 

проголосували за те, що ті рішення, які прийняті були… Ті рекомендації, які 

були прийняті на засіданні підкомітету, щоб також вони були затверджені 

комітетом.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Вікторія Олександрівна, чесно кажучи, я їх не читав, 

я думаю,  що я скоріш всього, що не проти. Але чи варто так щось 

голосувати, якщо ми його не читали. 



 Що там розкажіть у декількох словах, про що там мова? А, і ще одне, і 

чи потрібно рішення підкомітету, чи протокол підкомітету голосувати на 

комітеті? 

 

ГРИБ В.О. Я б хотіла, щоб ми все ж таки проголосували, тому що там 

рішення, наприклад, звернутися до парламентів, урядів, і також енергетичних 

компаній інших країн з приводу зараз підтримки наших вітчизняних 

енергетиків.  

 

КУЧЕРЕНКО О.Ю. Андрій Михайлович, це питання треба просто 

поставити в порядок денний наступного першого комітету, пані Вікторія 

доповість і  комітет,  я думаю, підтримає. Але все одно по процедурі так має 

бути: проведено підкомітет, голова підкомітету доповідає на комітеті і 

комітет підтримує або не підтримує. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Вікторія Олександрівна, скажіть, будь ласка, воно 

чекає до наступного тижня? 

 

ГРИБ В.О. Якщо на наступному тижні проведемо, то чекає, так. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Проведемо, відповідно там ще й питання таке, яке по 

суті, мабуть, варто заслухати, ви розкажете, тому що питання ж… 

 

КУЧЕРЕНКО О.Ю. Дійсно, безумовно, там треба по суті серйозно 

обговорити, бо ви ж бачите, яка ситуація була в залі у Верховній Раді, на 

засіданні. Там є, про що поговорити, можемо в закритому… 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Я згодний, Вікторія Олександрівна, бо якщо ми зараз 

механічно проголосуємо, ну, механічно проголосуємо, а так як би ви 

представите найважливіші моменти. 



 

ГРИБ В.О. Андрій Михайлович, погоджуюся. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Добре, все тоді… 

 

КУЧЕРЕНКО О.Ю. Я би запросив, може, представників уряду, 

причому на високому рівні, і міністра в тому числі, в першу чергу, моя 

порада. Це серйозний документ і серйозне питання. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Окей. Плануємо, що на наступному тижні це зробити, 

бо це треба, я так розумію, не затягувати, бо це наша позиція і до 

міжнародних партнерів у тому числі. 

 

ГРИБ В.О. Абсолютно вірно. Дякую. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Добре, добре. 

Олексій Юрійович. 

 

КУЧЕРЕНКО О.Ю. Дякую, Андрій Михайлович. Там я думаю, що це 

не голосувати, просто інформую. Просив би на червень поставити в план 

роботи комітету комітетські слухання. Ми провели робочу групу і разом з 

USAID аналіз газового ринку на відповідність закону. Дуже серйозне 

дослідження. Я хотів би серйозні комітетські слухання, те, що… і всіх 

представників ринку, експертів залучити для того, щоб провести. І після того 

вийти на комітет з доповіддю і затвердженням. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. На червень місяць? Давайте. 

 

КУЧЕРЕНКО О.Ю. Так. Дякую. 

 



ГОЛОВУЮЧИЙ. Немає заперечень. Значить, вважаємо, що 

одноголосно відповідне рішення прийняли, заперечень не чую. На червень 

все проведемо. 

Ще є в нас якісь питання сьогодні нагальні? 

 

КАМЕЛЬЧУК Ю.О. Є, Андрій Михайлович, якщо можна, коротко два 

слова. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Да, прошу. 

 

КАМЕЛЬЧУК Ю.О. Зараз, хвилиночку. Шановні колеги, я просто ще 

раз хочу звернути увагу на ситуацію, яка пов'язана з українськими шахтами. І 

звичайно, що ви знаєте проблему по Центренерго. Вони не можуть викупати 

зараз вугілля і зарплата накопичується. 

Я підготував відповідне звернення. Не знаю, можливо, ми продумаємо 

ще якісь інші моменти, яким чином, можливо, з резервного фонду Кабінет 

Міністрів міг би виділити кошти ці для шахтарів для того, щоб не 

утворювати напруження в робочих колективах, тому що йде мова про досить 

немалі суми вже.  

А друге питання. Можливо, ми питання ще розглянемо це на 

наступному комітеті, запросимо представників міністерства, щоб вони дали 

позицію, що робити. Тому що знаю, що щось придумають, але конкретного 

рішення, наскільки я знаю, немає. Тільки в мене в окрузі "Львіввугілля"  

понад 300 мільйонів заборгованості по зарплаті є. 

 А друге питання воно стосується того, що ми з вами опрацьовували 

опосередковано не як головний комітет, але все ж таки законопроект 

пов'язаний з... (Не чути) 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Юрій Олександрович, пропав звук. Пропав звук. 

 



КАМЕЛЬЧУК Ю.О.  Так, так, я тут. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Зараз чути. 

 

КАМЕЛЬЧУК Ю.О.  Друге питання стосується біометану, відкриття 

експорту, що ми голосували раніше не як головний комітет. Є затримка з 

боку міністерства з приводу проведення переговорів з Єврокомісією. 

Сьогодні я бачився з представниками галузі якраз. І от вони просять, власне, 

якимось чином пришвидшити, тому хотілось би почути також думку 

міністерства, що заважає для того, щоб завершити цю процедуру і закон 

почав працювати. 

Дякую. 

 

КУЧЕРЕНКО О.Ю. Два слова можна?  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Прошу, Олексію Юрійовичу.  

 

КУЧЕРЕНКО О.Ю. Ми коли голосували, нагадую, Закон про 

продовження мораторію на банкрутство вугільних підприємств, ми туди 

правки прийняли і в залі проголосували дати уряду, якщо я не помиляюся, 

шість місяців (я пропонував три, вони попросили шість) на розробку 

відповідної програми і звітування по цій програмі. Я просто пропоную  

рухатися згідно з нашими рішеннями. Ми їм дали час, вони мають 

виконувати те, що ми їм доручаємо. Вони мають звітувати. Тому моя 

пропозиція діяти згідно з законом, який ми прийняли декілька місяців тому. 

Дякую. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Я згоден, тому що закон ми прийняли, а я чую, що є 

проблеми, є блокування рахунків державних шахт. І 9 шахта 

"Нововолинська" скаржилися, що у них там стягує ні то податкова ні то хтось 



там заарештовує якісь там дуже-дуже старі борги і є виконавчі провадження. 

Тому тут треба розібратися, тому що ніби всі підтвердили, що ми прийняли 

правильний закон, але все одно хтось там робить якісь нехороші речі. Тому 

давайте теж, коли ми будемо, можливо, тут вживу… 

 

КУЧЕРЕНКО О.Ю. Буквально два слова. І тут же треба, вибачте, що 

перебиваю, тут треба взагалі зрозуміти, що уряд далі робить з теплової 

генерації з вугіллям відповідним. Якщо блоки там ви розумієте в якому стані, 

то по вугіллю зрозуміло, яка буде ситуація патова.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Вугілля накопичується. І тут питання, чи експорт не 

те що можливий, не те, що можливий, а чи він доцільний, і чи можливо він 

необхідний в цій ситуації, щоб не було просто накопичення вугілля, яке 

ніколи не стає грошима для шахт? 

 

КУЧЕРЕНКО О.Ю. От  (Не чути)…  теж не можуть довго працювати, 

там же максимум три місяці воно лежить.  

 

_______________М. Шановні колеги, ви чули, напевно, присутні були, 

коли у нас була зустріч дружби з нашими колегами з Польщі, де я в тому 

числі піднімав питання якраз експорту вугільної продукції у зв'язку з 

обстрілами наших ТЕС, і вони якраз колеги з Польщі були на Трипільці, 

тобто вони це бачили. І на "годині запитань до Уряду" я також задавав 

міністерству це питання. Запевняли, що відновляться блоки для споживання 

вугільної продукції в опалювальний період 24-25, що запевняли, що це буде 

зроблено. А от на рахунок експорту поки немає такого споживання вугільної 

продукції. Вже це питання неодноразово піднімалось. Тому повністю 

підтримую. 

 



КУЧЕРЕНКО О.Ю. Пане Михайло, моя порада, моя порада, бо я 

трошки в цьому процесі зараз, ТСК. От ви просто візьміть стенограму і 

навіть не тільки стенограму, а з того засідання уряду п'ятничного дня уряду, 

от дня уряду, і ви побачите, що практично на всі наші запитання відповіді 

запікальні, пік, пік, пік. Я не кажу, що це неправильно зробили, але ви 

розумієте, чому воно запікано. І це відео викладено на сайті. Тому я 

пропоную, щоб ми в цьому режимі взагалі зараз це не обговорювали. От 

просто пропоную. 

 

_______________. Да, я бачу. 

 

ГРИБ В.О.  Колеги, але, якщо можна. Я була на зв'язку з Міністерством  

енергетики і з приводу експорту вугілля заступник був, який відповідає за 

цей напрямок. І сказав,  що якщо є  вже з кимось контракт, якщо зможуть 

укласти, то треба звертатися до Міністерства енергетики, вони звертаються 

до Міністерства економіки і дозволять експорт. Тут проблем немає, – сказав 

він мені. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Зрозуміло. 

 

КАМЕЛЬЧУК Ю.О.  Якщо можна, я додам дві фрази. 

Дивіться, по експорту. Все ж таки ми думали, що є можливість, а є одна 

проблема. Хіба що це буде вугілля десь із Східних регіонів і буде мати іншу 

сірку, але при тій сірці, яка є на "Львіввугілля", на жаль, не зможуть 

прийняти. Не випустять навіть наші митники, тому що це буде порушенням 

європейського законодавства, це те, що …(Не чути)  згадував раніше. 

 

МОРОЗ В.В. Мороз. От я ж про це і хотів сказати, що тут потрібен 

комплексний підхід. Тому що просто я якість, я займався  в своєму житті 

експортом вугілля і я знаю, що це, з цією якістю нашого вугілля, він нікому 



не потрібен і ні одна країна  в Європі  його не візьме і навіть турки не 

візьмуть. І хто його буде брати? Ну може  Румунія і то їм не дадуть цього 

робити. 

Це треба ставити фабрики і якщо там, я ж кажу, що експорт  буде, у нас 

там  по "Добропіллявугілля", бо тому що є там умови його збагачувати і щось 

з ним робити. А так, все розбите, які будуть фабрики його робити, щоб він 

був тієї якості, яким він має бути? Тому що там сірка до одиниці, до одиниці, 

а у нас, на жаль, до 13. 

Дякую. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Зрозуміло. 

Дивіться, я думаю, що те питання   мабуть теж десь треба буде вживу 

нам проговорити, вживу воно трошки краще і можна відвертіше поговорити, 

але Вікторія Олександрівна сказала нову і корисну інформацію, що можливо 

якесь рішення буде прийнято.  

І ну, дійсно, у нас іде накопичення вугілля і зазвичай шахти вугілля 

мають продавати і отримувати  за це гроші, а сьогодні стає проблема, бо воно 

просто залишається лежати на складах через те, що вугільні блоки ТЕС 

розбиті російськими атаками ракетними. 

Тому давайте на наступному тижні ми візьмемо оновлення по ситуації, 

скільки вугілля і як там з експортом і вживу десь теж це питання обговоримо. 

Підходить?  

І, ще, чи Мулик Роман Миронович на зв'язку з нами? Мулик Роман 

Миронович. 

 

МУЛИК Р.М. Так, Андрій Михайлович, слухаю вас. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Все, я просто зафіксував те, що присутній на 

комітеті. 

 



МУЛИК Р.М. Дякую.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Добре. Чи є ще у нас якісь питання?  

 

КУЧЕРЕНКО О.Ю. З прийдешніми святами  всіх.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Да, тоді всіх вітаю з прийдешніми святами. І  

наступного тижня ми зустрічаємося і знову працюємо, зокрема, по цих 

питаннях, які сьогодні ми вже зазначили.  

 

_______________. Дякую, нехай береже всіх Господь. 

Дякую.  

 

ГРИБ В.О. Якщо чесно ще трошки зарано вітати, тому що давайте 

чекати, щоб якраз Священний Вогонь зійшов.  

 

_______________. Добре.  

 

КУЧЕРЕНКО О.Ю. Зійде. У мене відчуття, що зійде.  

 

ГРИБ В.О. Дякуємо, Олексій Юрійович.   

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Добре. Все, тоді засідання комітету оголошую 

закритим. 

 

 


